
Vragen van de SP aan wethouder Van der Spek over Green Deal Zero Emissie binnenstad 
 

De SP heeft onlangs met St Centrum gesproken over haar jaarplan 2018-2022. Wat onder andere ter 

sprake gekomen is is de wens om de binnenstad te verduurzamen. De SP heeft aangegeven dat het 

een mooie ambitie zou zijn om aan te sluiten bij de Green Deal Zero Emissie met als doel  

De CO2-uitstoot halveren in Nederland. Zero emissie in de binnensteden in 2025 en low emissie in 

het buitengebied.  

Dit is ook een wens van branchevereniging TLN welke zij met haar leden en collega-

brancheorganisaties wil realiseren in het Nederlandse beroepsgoederenvervoer 

https://www.energieakkoordser.nl/~/media/files/energieakkoord/nieuwsberichten/2015/2151216-

voortgang-green-deal.ashx 

Stichting Centrum kan dit echter niet alleen dus de vraag aan het college is of zij zich met Stichting 

Centrum en andere partijen willen verhouden met als inzet dat Hilversum zich gezamenlijk aansluit 

bij de Green Deal Zero Emmissie https://greendealzes.connekt.nl 

Als het antwoord ja is worden wij graag op de hoogte gehouden van de stand van zaken. 

Als het antwoord nee is dan horen wij graag waarom.  
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